



逸夫書院學生發展計劃委員會主辦
Organized by Student Development Programmes Committee, Shaw College

PHOTOGRAPHING THE WORLD AROUND US

「攝影當下」工作坊



內容

- A. 運用光圈，快門，ISO去改變曝光的設定
- B. 掌握如何運用鏡頭角度和構圖去表達一個故事
- C. 認識世界著名攝影師的作品
- D. 以作品了解自己的想法

導師：MS. CHERRY WONG

專業攝影師 Ms. Cherry Wong，曾於 Canon 香港開辦個人攝影展及教導攝影。生於香港，及後升讀加拿大約克大學並開始研習幻燈片攝影及數碼攝影(主修社會學及傳播學；其後於香港大學深造心理學)。她的攝影哲學是「我相表我想」，每人都可以從相片認識自我，靜下來紀錄生命中所想所見的故事。



日期:2021年9月16,18,23,25日/ 10月2及9日 (星期四及六, 共6節)

地點&時間: 見活動詳情

活動詳情
Workshop Information



<https://bit.ly/3kBwPmh>

名額:20

費用: \$220 (已獲書院贊助課程費用)

出席不足十二小時的同學須繳付課程原價\$750

截止日期: 2021年9月12日 (星期日)

查詢: 徐小姐 Ada Tsui

3943 1549/ adatsui@cuhk.edu.hk

網上報名
Online Enrollment



<https://bit.ly/3kxLgaZ>



逸夫書院學生發展計劃委員會主辦
Organized by Student Development Programmes Committee, Shaw College

PHOTOGRAPHING THE WORLD AROUND US



WORKSHOP

- A. Utilise different exposure setups by adjusting aperture, shutter speed and ISO
- B. Understand how camera angles and composition shape the way an image tells a story
- C. Get familiar with the work of world-known photographers
- D. Develop a set of images that help examine one's thoughts

TEACHER : MS. CHERRY WONG

Ms. Cherry Wong, a Professional photographer, held a solo exhibition and teaches photography workshops for Canon Hongkong. Born in Hong Kong and studied in Canada, Cherry studied film and digital photography while majoring in Communication Studies and Sociology. She later studied Psychology at The University of Hong Kong. Her photography philosophy is - "My photos show my thoughts", everyone can learn more about themselves from their photos and quietly recording life and stories that we see.



Date: Sep- 16,18,23,25 Oct- 2,9 (Thur & Sat, 6 sessions)
Venue &Time : Please see the workshop details

Workshop Details



<https://bit.ly/3kBwPmh>

Quota:20
Fee: \$220

(The course fee has been subsidized by College)

Students who attend less than 12 hours are required to pay the original course fee of \$750

Deadline: 12 Sep 2021 (Sun)

Enquiry: Ada Tsui

3943 1549/ adatsui@cuhk.edu.hk

Online Enrollment



<https://bit.ly/3kxLgaZ>